
Geachte heer Kort, beste Erik, 

 

Hierbij een korte reactie op je verzoek. 

 

De stelling van de insprekers geldt alleen als je de stenen in een losse fundering legt. 

Dan is het voor de stabiliteit nodig deze zo dicht mogelijk tegen elkaar te leggen 

(bijvoorbeeld Elburg en ons proefvak 2). De dan nog resterende voegen vul je met 

brekerzand en split. 

 

De stelling klopt niet als gekozen wordt voor de oplossing waarbij de stenen in een 

betonnen fundering worden gelegd. Dan is het voor de stabiliteit nodig om met een vast 

voegmateriaal te werken. In andere steden waar ook voor deze oplossing gekozen is 

(Zwolle, Leeuwarden, Breda) liggen de stenen ook niet tegen elkaar, maar met een voeg. 

Ook de stenen van het eerste voorbeeld van Siena (IMG 2-190621 000 en 001) zijn met 

een vaste voeg uitgevoerd. De maatvastheid van de stenen is in zo’n geval van minder 

belang. In Hattem kiezen wij voor de oplossingen met het plaatsen van de stenen in een 

betonnen fundering. Wel is het nodig stenen te sorteren op dezelfde breedte. 

link naar Kerkplein Breda 

link naar Melkmarkt Zwolle 

link naar Nieuwestad Leeuwarden 

 

Het proefvak dat nu bij de pomp op de Markt ligt, is met de huidige stenen gemaakt. 

Stenen met een echt afwijkende maat en vorm zijn daarbij uitgeselecteerd. Wat ons 

betreft is de kwaliteit van dit vak al goed. 

Wij zijn bekend met de wens van de raad om een andere, meer maatvaste steen toe te 

passen. Wij hebben door een gespecialiseerd bedrijf een marktverkenning laten doen. Dit 

bedrijf heeft ons bevestigd dat in de steenhandel partijen van Belgisch Gres beschikbaar 

zijn die meer maat- en vormvast zijn. In de bijlage een foto van deze stenen (IMG 

2159). Onze verwachting is dat de prijs van deze stenen zodanig is dat uitvoering kan 

plaatsvinden binnen de bandbreedte van de kosten die eerder door het college is 

aangegeven. Het besluit daarover nemen we bij de nadere uitwerking. 

 

Met vriendelijke groet, 
  

 
 

 

Ronald IJsselsteijn 

Projectleider Binnenstad 

 

Van: kortepj@xs4all.nl [mailto:kortepj@xs4all.nl]  
Onderwerp: Vraag over de stenen op het plein 
 
Beste Griffie, 
 
De mannen die hebben ingesproken in de laatste cie waren overduidelijk. 
Je moet de stenen naadloos leggen en opvullen met zand. 
Met de huidige Belgische gres keien lukt dat nooit. 
Ook niet als je ze uitzoekt. 
Zelfs werd genoemd dat de voeg wel enige breedte moet hebben om stabiel te kunnen zijn. 
Een vaste voeg is dus niet de oplossing. 
Wij hebben al eerder aangegeven om niet te gaan zagen maar maatvaste stenen te kopen. 
De wethouder zou dat uitzoeken wat daar de consequentie van is. 

https://www.google.nl/maps/@51.5890459,4.7759952,3a,66.5y,182.42h,87.02t/data=!3m7!1e1!3m5!1sejjhmiIfV7r3K0ZTc9p6jQ!2e0!6s%2F%2Fgeo1.ggpht.com%2Fcbk%3Fpanoid%3DejjhmiIfV7r3K0ZTc9p6jQ%26output%3Dthumbnail%26cb_client%3Dmaps_sv.tactile.gps%26thumb%3D2%26w%3D203%26h%3D100%26yaw%3D182.47754%26pitch%3D0%26thumbfov%3D100!7i13312!8i6656
https://www.google.nl/maps/@52.5124216,6.0922065,3a,19.6y,29.57h,72.49t/data=!3m6!1e1!3m4!1s_JYPfuE_gmjqqDUENIo3XA!2e0!7i13312!8i6656
https://www.google.nl/maps/@53.2005293,5.7953409,3a,38.3y,32.72h,69.88t/data=!3m6!1e1!3m4!1sb04L_tJbU8tHIMPfsXoGBQ!2e0!7i13312!8i6656
mailto:kortepj@xs4all.nl
mailto:kortepj@xs4all.nl


Ik heb daar nog niets van gehoord en zou dat toch graag voor maandag a.s. weten. 
 
PS Twee plaatjes van de stenen van het plein in Siena. 
 

 
Met vriendelijke groet, 
Erik Kort (Raadslid/Fractieleider D66 Hattem) 
www.hattem.d66.nl 

 
Siena 

 

http://www.hattem.d66.nl/
http://www.d66.nl/


IMG 2159  


